
中華民國營養師公會全國聯合會成立於1995年，共有15個地方
公會，4,511位會員(截至2022年12月). 本會會員執業範圍廣泛，
最主要在醫療機構服務，約46%的會員在此領域服務，其他會
員工作則分布在不同領域，如營養諮詢機構、團膳食品供應業、
公共社區領域、學校、長期照顧服務機構、營養教育與研究等。
本會主要任務以先進的研究、教育與宣導，促進國民健康並增
進營養師專業能力。

簡介

使命

促進國民健康01 增進營養師專業知能03

團結全台營養師02 維護及爭取營養師權益04

領導階層

本會由理監事會領導，理監事由
全國各領域營養師領袖組成，另
依據不同領域成立12個委員會。

現任理事長 (2022~2025)：
郭素娥。國立成功大學醫學院附
設醫院營養部主任。

會員現況
執業分布

聯絡我們： http://www.dietitians.org.tw/ 

http://www.dietitians.org.tw/


The Taiwan Dietitian Association was founded in 1995, and is the 
organization of licensed dietitians in Taiwan. It comprises 15 local 
chapters with 4,511 members. Our members include a wild range of 
practice areas. Approximately 46% of our members work in health 
care institutes and the others work in various areas, such as nutrition 
counseling institution, foodservice, public health, schools, long-term 
care institution, nutrition education and research.

Introduction

Missions

To promote national health.01 To enhance the dietitian’s professional competence.03

To unite the dietitians of Taiwan.02 To protect of the rights and interests of  dietitians. 04

Leadership
The Association is led by a Board 
Directors comprised national 
leaders of dietitians. There are 
12 committees in the association.

President (2022~2025): Su-E Kuo. 
Director of Dept. of Nutrition 
Services, National Cheng Kung 
University Hospital.

Membership
Distribution of Practice Areas

Contact us: http://www.dietitians.org.tw/ 
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